
  

Høringssvar fra ældrerådet - Øget normering på plejecentrene 
 
Ældrerådet behandlede på sit møde den 10. december 2020 ”Øget normering på plejecentrene”. 
 
Ældrerådet ser meget positivt på, at kommunen imødekommer manges ønske om genindførelse af 
klippekortsordningen på plejecentrene. 
 
Mindre administration må gøre ordningen billigere til fordel for de ældre. Ældrerådet forventer, at 
overskydende beløb forbliver på plejecentrene. 
 
Opnormering på plejecentrene er også positivt, selv om den er minimal. Det bekymrer dog ældrerådet, 
at der fortsat kun er rengøring hver 3. uge i lejlighederne på plejecentrene. De borgere, der bor på 
plejecentrene bør sidestilles med borgere, der bor i eget hjem og derfor bør der også her være rengøring 
hver 2. uge, særligt set i forhold til situationen med COVID-19. 
 
 

På ældrerådets vegne 
Yvonne Karnøe, Næstformand 
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